
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s redovne izborne sjednice Skupštine 
 

SPECIJALNE OLIMPIJADE HRVATSKE 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

U Zagrebu  16. ožujka 2023. godine 
 



 

 2 

Z A P I S N I K 
 
s redovne  izborne sjednice Skupštine SPECIJALNE OLIMPIJADE HRVATSKE od 
16.03.2023. godine održane u Zagrebu. U okviru sjednice proveden je i Obiteljski zdravstveni 
program.  
Sjednica je započela u 16.00 sati.  
Svi predstavnici članova prethodno su dobili sve potrebne materijale.  
Predsjednik SOH Denis Sušac je pozdravio sve prisutne, zahvalio se na dolasku i prepustio 
riječ nacionalnom direktoru.  
Odmah se pristupilo izboru radnih tijela (verifikacijsko povjerenstvo i ovjerovitelji zapisnika). 
U verifikacijsko povjerenstvo predloženi su Davor Lukačević, Krunoslav Vragović i Ivan 
Dubravica. Jednoglasno su izabrani.  
Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su Vlado Strbad i Slađana Tatić. Jednoglasno su 
izabrani. 
Za zapisničara je predložen nacionalni direktor Franjo Horvat sukladno Statutu. Izabran je 
jednoglasno.  
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je da je prisutno 20 predstavnika članova Specijalne 
olimpijade Hrvatske s ovjerenim punomoćima o predstavljanju ustanova ili udruga od ukupno 
43 člana. Predsjednik povjerenstva Davor Lukačević je naglasio da je prisutno više od jedne 
trećine i da su sukladno statutu SOH sve odluke pravovaljane.  
 
Sjednici su prisustvovali punopravni predstavnici udruga ili ustanova:  

1. Sandra Jadrijević – Centar za autizam Zagreb; 
2. Kruno Vragović – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda; 
3. Jurica Hajsek – Centar za rehabilitaciju Varaždin; 
4. Davor Lukačević – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
5. Marko Štrucelj – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
6. Sanja Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela;  
7. Jasna Ižaković – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
8. Mladen Modrić – Centar za rehabilitaciju Fra Ante Sekelez, Vrlika; 
9. Ivana Milina Šiklić – Centar za odgoj i obrazovanje Juraj Bonači, Split; 
10. Branka Brčić Crnković – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
11. Tihomir Prusina – Centar za rehabilitaciju Zagreb; 
12. Ivan Dubravica – Centar za odgoj i obrazovanje Velika Gorica; 
13. Ivica Rabuzin – Centar za odgoj i obrazovanje Lug, Samobor; 
14. Josip Lesjak – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, 

Čakovec; 
15. Damir Boćina – Centar za rehabilitaciju Mir, Rudine; 
16. Tomislav Dubravčić – Udruga za osobe s intelektualnim oštećenjem Golubica, 

Vukovar; 
17. Ivan Brigić – Centar za odgoj i obrazovanje Tuškanac; 
18. Marina Šikić Pšeničnik – Osnovna škola Samobor 
19. Vlado Strbad – Udruga za promicanje zdravlja i zdravog načina života osoba s 

posebnim potrebama 
20. Franjo Horvat – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 

 
Na sjednici su bile prisutne još ove osobe: 

1. Tomica Šoštar – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić 
2. Denis Sušac – predsjednik Specijalne olimpijade Hrvatske; 
3. Sanja Prah – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
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4. Maja Klokočki – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
5. Ivan Horvat – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
6. Nensi Oštrić – Centar za autizam Zagreb; 
7. Miljenka Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela; 
8. Maja Radoš Bučma – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
9. Maja Krajcar – MUP RH – Policijska akademija; 
10. Tihana Lesjak – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, 

Čakovec; 
11. Mara Blažinec – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
12. Mirjana Škrinjar – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
13. Dubravka Bradić – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
14. Marija Čubela – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
15. Slađana Tatić – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić 

 
Zapisnik s prethodne sjednice Skupštine održane 29.12.2022. u Zagrebu usvojen je 
jednoglasno. 
 
Predlaže se sljedeći dnevni red: 

1. Obraćanje predstavnika Linos-a Hrvatska 
2. Obiteljski zdravstveni forum  
3. Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
4. Financijsko izvješće o poslovanju u 2022. godini 
5. Razrješenje svih tijela SOH 
6. Izbor i imenovanje novih tijela SOH 
7. Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, Njemačka 2023. godine 
8. Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Torino, Italija 2025. godine 
9. Plan i program rada – kalendar događanja 2023.  
10. Financijski plan i program za 2023. 
11. Razno  

 
Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 1. 
Obraćanje predstavnika Linos-a Hrvatska 
Franjo Horvat: Pozvali smo predstavnike Lions-a Hrvatska. Poslao sam mail, ali i osobno 
nazvao guvernera Districta 126 gospodina Aleka Konića koji se odmah ispričao i rekao da ga 
obveze sprečavaju da prisustvuje ali da će poslati predstavnike. Ubrzo mi se javio gospodin 
Dražen Melčić i potvrdio svoj dolazak i dolazak gospođe Ilijane Palčec. No na dan sjednice 
me nazvao i rekao da ipak neće stići niti on niti gospođa Palčec te da ih ja ispričam pred 
Skupštinom i naglasim našu suradnju, a posebno da spomenem međunarodni floorball turnir 
na europskoj konferenciji Lionsa 2022. u Zagrebu kao primjer naše uspješne suradnje. 
Naravno da sam to i učinio te predstavio Lions organizaciju kao humanitarnu organizaciju 
čije je geslo: Služimo, a što govori samo po sebi o čemu se tu radi. Također sam rekao da i 
ovo događanje financiraju Lions-i preko naše krovne organizacije SOI. Na kraju smo svi 
zajedno zapljeskali Lionsima. 
 
Točka 2. 
Obiteljski zdravstveni forum 
U okviru obiteljskog zdravstvenog foruma imali smo dva predavanja koja nam je prezentirala 
Slađana Tatić: Dijabetes – kao područje od interesa Lions-a, te Zaštita djece i ranjivih 
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odraslih osoba i zaštitne mjere. U raspravi svi su dobili upute kako pristupiti platformi i kako 
ju mogu koristiti i za pohađanje drugih edukacija koje osigurava Specijalna olimpijada za sve 
svoje članove. Svi su prethodno na mail primili prezentacije u power pointu kao i proširene 
verzije u wordu. Spomenuto je i da od prošle godine imamo medicinskog savjetnika za 
zdravstvena pitanja osoba s intelektualnim teškoćama, a to je Maja Klokočki, a što znači da u 
svim aspektima unaprjeđujemo naše djelovanje. 
 
Točka 3. 
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Svi članovi SOH prije sjednice primili su izvješće u pisanom obliku za 2022. i 2023. godinu. 
U raspravi se najviše govorilo o zimskom programu. Očigledno je da u taj program moramo 
uložiti najviše rada ali i financijskih sredstava. Dobro smo krenuli ali smo tek na početku 
našeg puta. Napravili smo dobre temelje razdvojili smo skijašku obuku i treninge te klizačku 
obuku i treninge na dva odvojena segmenta koji bi se trebali odvijati istovremeno. Skijanje u 
Piancavallo Italija, klizanje Delnice, Hrvatske. Ako uzmemo u obzir i učinkovitost u obuci i 
financije ovo je najbolje rješenje. Zašto u tom programu nemamo zadovoljavajuću masovnost 
odgovor je vrlo jednostavan: program je skup i vrlo je zahtjevan za naše športaše.  
Izvješće je usvojeno jednoglasno. 
 
Točka 4. 
Financijsko izvješće o poslovanju u 2022. godini 
Izvješće je u zakonskom roku predano Državnom uredu za reviziju. Financijsko izvješće i 
Odluku o usvajanju financijskog izvješća od strane Nadzornog odbora SOH svi su prethodno 
primili. Pročitani su dijelovi odluke gdje se spominju iznosi koje prenosimo iz prošle godine. 
Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 
 
Točka 5. 
Razrješenje svih tijela SOH 
Mandati predsjedniku i nacionalnom direktoru prestaju 11.04.2023. što znači da svim tijelima 
SOH tada prestaje mandat, a da bi dalje mogli nesmetano djelovati izbornu sjednicu smo 
sazvali nešto ranije. Prijedlog o razrješenju svih tijela SOH usvojen je jednoglasno. 
 
Točka 6. 
Izbor i imenovanje novih tijela SOH 
Po razrješenju odmah smo krenuli na izbor novih tijela SOH: 
Nacionalni direktor uz opasku da uz prethodnu koordinaciju s članovima predlože nova tijela 
SOH: 
Predsjednik: Denis Sušac 
Športski direktor: Vlado Strbad 
Nacionalni direktor: Franjo Horvat 
UO SOH 
Predsjednica: Slađana Tatić – stručnjakinja za osobe s intelektualnim teškoćama 
Član: Ivica Rabuzin – stručnjak za šport 
Član: Sandra Jadrijević – koordinatorica za ravnopravnost spolova 
Član: Davor Lukačević – stručnjak za financije 
Član: Sandi Keser – povjerenik za informiranje  
Član: Sanja Biliškov – član uže obitelji osobe s intelektualnim teškoćama 
Član: Miljenka Biliškov – športašica s intelektualnim teškoćama 
NO SOH 
Predsjednik: Tomica Šoštar 
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Član: Mladen Modrić 
Član: Jasna Ižaković 
Nakon prijedloga upitao je prisutne da li ima drugih prijedloga. Nije bilo drugih prijedloga, te 
je prijedlog dan na glasanje. Sva tijela SOH izglasana su jednoglasno. 
 
Točka 7.  
Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Berlin, Njemačka 2023. godine 
Svi sudionici su uredno registrirani putem platforme za registraciju, rezervirali smo avio karte 
za put, plaćamo prema dogovorenoj dinamici. Trenutno smo u nabavi opreme, a treneri 
očekuju poveznice na platformu za edukaciju koju moraju odraditi kao sudionici svjetskih 
igara Specijalne olimpijade. Izvješće je jednoglasno prihvaćeno 
 
Točka 8. 
Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade Torino, Italija 2025. godine 
Raspisali smo natječaj za sudjelovanje na igrama Torino 2025.  
Za sudjelovanje su se prijavili: 
Udruga Plima – skijanje 1m+1ž+1tž 
Škola Pula – trčanje na krpljama 1m+1ž+1tž 
Tuškanac – skijaško trčanje 1m+1ž+1tm 
Zajezda – skijanje 1m+1ž+1tm, brzo klizanje 1m+1ž+1tž, trčanje na krpljama 1m+1ž+1tm 
Golubica – trčanje na krpljama 1m+1ž+1tm+1tž 
Luč – skijanje 1m+1ž+1tž, brzo klizanje 1m+1ž+1tž, trčanje na krpljama 1m+1ž+1tž 
Uzimajući u obzir prijave zatražili smo ovakvu kvotu: 
Skijanje 2m+2ž+2t 
Skijaško trčanje 1m+1ž+1t 
Brzo klizanje 1m+1ž+1t 
Trčanje na krpljama 2m+2ž+2t 
Budući da još čekamo odluku SOI o kvoti nismo mogli donijeti odluku o sastavu delegacije 
za Torino 2025. Također je konstatirano da s obzirom na atraktivnost natjecanja imamo slab 
odaziv što je definitivno znak da moramo ustrajati na jačanju zimskih športova. Minimum bi 
bilo da se za svaki šport prijavi troje ili više ekipa u sastavu 2m+2ž+2trenera, a da tada mi 
možemo izabrati sukladno pravilniku za odlazak športaša na međunarodna natjecanja. 
Nitko se nije prijavio za medicinsko osoblje pa je obavljen razgovor s Majom Klokočki kao 
osobom koja ima i potrebnu licencu i potrebna iskustva. Na što je ona odgovorila da mora 
vidjeti okolnosti na poslu pa će se javiti.  
 
Točka 9. 
Plan i program rada – kalendar događanja 2023. 
Svi su plan i program rada primili prije sjednice. Konstatirano je da je naš plan i program rada 
svima poznat i mijenja se u zavisnosti od međunarodnih natjecanja dok su državna natjecanja 
već dobro znana i ustaljena. Ove godine odrađene su zimske pripreme no rečeno je da 
moramo pokušati pronaći dodatna sredstva za još jedan odlazak, a sve s ciljem jačanja 
zimskog programa. 
Plan i program rada usvojen je jednoglasno. 
 
Točka 10. 
Financijski plan i program za 2023.  
Svi su prethodno primili financijski plan i program za 2023.  
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Plan je u odnosu na prethodni promijenjen u stavci donacije iz inozemstva budući da su 
sredstva već uplaćena ili odobrena, te su sredstva od HOO-a stavljena na konto 371 – prihodi 
od povezanih neprofitnih organizacija, po preporuci HOO-a. 
Takav financijski plan je jednoglasno prihvaćen. 
 
Točka 11. 
Razno 
I dalje su se razmatrale mogućnosti kako omasoviti zimske športove.  
Razgovaralo se i o donaciji NFCACF te o Steve-u Rukavini i Joe-u Brajevichu kao glavnim 
nosiocima skupljanja sredstava i Joe-u kao glavnom donatoru u okviru njihove akcije. 
Predsjednik Denis Sušac je konstatirao da je sjednica završila u 19.30 sati. 
 
Zapisničar:        Ovjerovitelji zapisnika: 
 
Franjo Horvat         Vlado Strbad 
 
 
 
 
        Slađana Tatić 
 
 


